
I-48261 

 1

No. 48261* 
____ 

 
United Nations 

 

and 
 

Russian Federation 

Exchange of letters constituting an agreement between the United Nations and the 
Russian Federation concerning the conduct of the pre-deployment training 
course for United Nations mobile training teams for formed police units held 
from 18 May to 26 June 2009 in the Russian Advanced Training Police Acade-
my's Peacekeeping Training Centre in Domodedovo. New York, 22 May 2009 
and 5 August 2009 

Entry into force:  5 August 2009, in accordance with the provisions of the said letters  

Authentic text:  English 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  ex officio, 1 February 2011 
*No UNTS volume number has yet been determined for this record. Not published in print in accordance with 

article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United 
Nations, as amended. 

 
 
 

Organisation des Nations Unies 
 

et 
 

Fédération de Russie 

Échange de lettres constituant un accord entre l'Organisation des Nations Unies et 
la Fédération de Russie  relatif à la conduite du cours de formation avant dé-
ploiement à l'intention des équipes itinérantes de formation  pour les unités de 
police formées qui a eu lieu du 18 mai au 26 juin 2009  au Centre de formation 
de maintien de la paix de l'Académie policière de formation avancée de Russie à 
Domodedovo. New York, 22 mai 2009 et 5 août 2009 

Entrée en vigueur :  5 août 2009, conformément aux dispositions desdites lettres  

Texte authentique :  anglais 

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  d'office, 1er février 2011 
* Numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier. Non disponible en version imprimée 

conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en 
application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé. 


